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Uit het bestuur 
 
Kent u de  populaire politiek fiilosoof  Michael J. Sandel? Gelijk 
maar een bekentenis: ik niet, althans tot voor kort . Het kan 
verkeren, laten we maar zeggen. Een kennis attendeerde me op 
zijn colleges over rechtvaardigheid op YouTube. En zo kwam ik 
bij zijn boek “Niet alles is te koop“ terecht. 
Aanbevelenswaardig om te lezen en verplichte kost voor 
(christelijke) politici wat mij betreft. Sandel beschrijft indringend 
hoe het vrijemarktdenken is binnengedrongen in de 
maatschappelijke domeinen zoals onderwijs, veiligheid en 
gezondheidszorg. 
Radicaal neemt hij stelling tegen voorstanders van meer 
marktwerking. Zaken, die eigenlijk niet te koop zijn, worden 
ontdaan van hun eigen waarde en gedegradeerd tot marktwaar. 
 
Sandels voorbeelden spelen zich af in Amerika, maar ook in ons 
land rukt vermarketing van het leven op. Zo leidt de 
economische druk om de zondagsrust op te heffen tot sociale 
dwang voor kleine zelfstandigen. En legalisatie van de 
prostitutie brengt veel slavernij met zich mee. Sandels 
analyseboek toont het belang aan van het betrekken van morele 
waarden in de politiek. Voor christelijke politici, lokaal en in Den 
Haag, is de stellingname van Sandel een aanmoediging om het 
woord van God krachtig door te laten klinken in de politiek. 
 
Leen Vermeulen 

Referendum associatieverdrag 

Oekraïne 
Op 6 april 2016 wordt er een referendum gehouden over het 
associatieverdrag tussen de Europese Unie en Oekraïne. De 
ChristenUnie vindt het belangrijk dat er goede betrekkingen 
zijn met buurlanden die grenzen aan de EU. Niet alleen is dit 
goed voor de Nederlandse export, ook biedt het kansen voor 
ondersteuning op het gebied van bijvoorbeeld mensenrechten- 
en anti corruptiebeleid. Tegelijkertijd blijft het wat de 
ChristenUnie betreft aan de landen binnen de EU zelf welk 
visumbeleid ze voor Oekraïne vaststellen. De ChristenUnie is 
tegenstander van toetreding van Oekraïne tot de Europese 
Unie. Het associatieverdrag gaat hier niet over en dus stemde 
de ChristenUnie eerder vóór het sluiten van het verdrag 

Nieuws van het waterschap 
Afgelopen week  in “te Gast” in de PZC en artikel  van een 
drietal oud-Statenleden. 
Ze vinden dat het Waterschap Scheldestromen maar beter bij 
de Provincie gevoegd kan worden, dat scheelt heel veel geld en 
bestuurlijke drukte. Het Waterschap komt toch in financieel 
moeilijk vaarwater, en het is allemaal maar ouderwets.  
Nu vindt ik het sowieso wel bijzonder, dat oud-Statenleden 
onderwerpen bij hun oud-collega’s neerleggen, die ze tijdens 
hun (recente) lidmaatschap van de Staten niet voor elkaar 
kregen, maar dat terzijde. 
De aannamen die ze doen, zijn gewoon niet waar. Het 
Waterschap is financieel gezond; iets wat niet van iedere 
gemeente en van de provincie gezegd kan worden. Er zijn 
nauwelijks financiële bloopers. De begroting is sluitend en ook 
kostendekkend en de meerjarenraming is gezond. 
Het waterschap zorgt voor waterveiligheid in Nederland. In de 
grondwet is daarvoor gekozen, omdat waterveiligheid van 
levensbelang is voor ons land. De kosten hiervoor moeten geen 
onderdeel zijn van de afweging tussen andere beleidsterreinen 
zoals onderwijs cultuur en wegen. Laten we dit maar zo houden, 
dat is beter voor onze veiligheid. 
Jaap van Ginkel 
Hoofdingeland voor de ChristenUnie in waterschap 
Scheldestromen. 
 

Uw (adres)gegevens gewijzigd? 
 
Als bestuur doen we ons uiterste best om onze leden te 
informeren en zo te motiveren om betrokken te zijn bij het werk 
van de ChristenUnie. 
Het blijkt, dat wij niet altijd de juiste (mail)adresgegevens 
hebben. 
Wist u, dat u uw gegevens over uw adres en lidmaatschap zelf 
kunt wijzigen? Dat kan op:  
http://www.christenunie.nl/nl/mijnchristenunie 
De komende maanden gaan wij een aantal van u hierover 
telefonisch benaderen. 

http://www.christenunie.nl/nl/mijnchristenunie


  

  

Raadslid Maurits Born 
Bezoek van de fractie aan 's-Heer Arendskerke 
Op 2 november j.l. hebben we met de fractie een werkbezoek 
gedaan. 
Doel van het bezoek is tweeledig.; we kunnen onszelf laten zien 
in de gemeente, maar vooral ook om van de inwoners te 
vernemen wat er speelt. 
We zijn hartelijk ontvangen door een delegatie van de 
dorpsraad, in het wijkgebouw. In een gesprek van anderhalf uur 
hebben we een aantal belangrijke onderwerpen doorgenomen, 
die op de agenda van de dorpsraad staan. Zoals bijvoorbeeld: de 
zichtbaarheid van de wijkagent, onderhoud van de basisschool/ 
bibliotheek, toekomst gebouw van DePa en het onderhoud van 
de omliggende bossen. 
Uiteraard staan er nog meer zaken op de agenda. Zie hiervoor 
de volgende link met meer info: http://www.goesweb.net/shak/ 
Na ons gesprek hebben we een uitgebreide wandeling door het 
dorp gemaakt en diverse plaatsen bezocht. 
Een paar zaken zijn goed om te vermelden: 
Afgelopen zomer heeft een aantal bewoners de wandelpaden 

opnieuw voorzien van een laag schelpen. Deze zijn deels 
geleverd door Staatsbosbeheer. Het onderhoud van de bossen 
en paden laat wat te wensen over, vandaar dat de bewoners dit 
uit eigen beweging hebben opgepakt. Mooie actie! 
Er ligt nog een deel bouwgrond klaar om te worden verkocht. Op 
dit moment is de animo nog niet zo groot, het zou voor het dorp 
fijn zijn als er weer wat nieuwe inwoners bijkomen. 
Wooncentrum Poelwijck is een fijne aanvulling in het dorp. 
Hierin zijn diverse faciliteiten gehuisvest, waar ook de inwoners 
van het dorp wat aan kunnen hebben. 
Al met al een prettig bezoek, waarin we veel informatie hebben 
kunnen uitwisselen waar we beiden wat aan hebben gehad. 
 
Maurits Born 
Volg mij op: 
LinkedIn: http://nl.linkedin.com/pub/maurits-born/22/147/5a8 
 

 

 

Raadslid Pierre Kruizinga 
Vanuit Kapelle is er niet erg veel te vertellen. De lopende zaken 
gaan zoals ze gaan en het is rustig te noemen op het politieke 
vlak. De begroting is weer op orde, ook voor langere tijd, en de 
preventieve ondertoezichtstelling van de Provincie Zeeland is 
opgeheven. De laatste bestuursrapportage liet een positief 
resultaat van meer dan € 1.000.000 zien over het jaar 2015.  
De bouw van de Multi Functionele Accommodatie, die de naam 
’t Saamdeel heeft gekregen, vordert gestaag en als de bouw 
verder verloopt zoals gepland, kunnen de kinderen van twee 
basisscholen  (’t Honk en De Moolhoek), de kinderopvang 
Kibeo en de bibliotheek en andere zgn. stakeholders er medio 
dit jaar hun intrek in nemen. 
De inwoners weten mij via verschillende media te vinden met 
hun vragen en positieve en negatieve kritieken en het mooie is 
dat ik me een echte volksvertegenwoordiger voel, omdat 
mensen me aanspreken bij het boodschappen doen, op het 
voetbalveld en in het dorpshuis. Dat is toch ook een enorm 
voordeel van een kleine gemeente. 
Ongetwijfeld heeft u in de PZC de positieve aandacht gezien 
voor de cursus Politiek Actief, die in het najaar van 2015 is 
gegeven. Zo’n 30 deelnemers hebben op 5 avonden zich 
verdiept in de lokale politiek. Een enorm succes. Begin februari 
start een nieuwe groep van gelijke grootte. 
Naast Ria Rijksen-Blok wordt binnenkort een nieuw 
steunfractielid benoemd. Martin Kuper komt onze fractie 
versterken. Een welkome aanvulling om ook in de komende tijd 
het beste te zoeken voor de inwoners van onze bloeiende 
gemeente! Als alles goed gaat, wordt hij op 1 maart beëdigd. 
Ik hoop dat jullie hiermee weer een beetje bijgepraat zijn over 
hoe zaken reilen en zeilen in Kapelle. 
 
raadslid.p.kruizinga@kapelle.nl 
(06) 40095976 

 

 

Raadslid Gerard Verkuil 
 
Na afloop van het kerstreces heeft de Raad van Borsele de draad 
weer opgepakt. Diverse dossiers die in 2015 op het bureau 
verschenen, vragen om een verdere bestudering. Zo ligt er een 
map met daarop de sticker ‘380 kV’. Het gaat hierbij om het aan 
land brengen van op zee opgewekte energie. Het Rijk heeft 
bepaald, dat dit bij Borsele moet gebeuren. Voordeel is dat de 
bestaande hoogspanningsmasten verwijderd zullen worden, 
maar nadeel is, dat er een nieuw tracé voor terugkomt. Als 
fractie proberen we de belangen van de inwoners van Borsele zo 
goed mogelijk te behartigen. Een dossier dat het bureau 
verlaten heeft, is dat over de precariobelasting. Andere Zeeuwse 
gemeenten startten met het heffen hiervan, en het is voor de 
Borselse burger van belang dat dit ook gebeurt. De wethouder 
heeft aangegeven, dat de burger 1 op 1 wordt terugbetaald. We 
volgen dit op de voet. Het dossier ‘onkruidbestrijding’ deed ook 
wat stof opwaaien. Nu er geen bestrijdingsmiddelen meer 
gebruikt mogen worden, is er gekozen voor branden, borstelen 

en vegen. Zo houden we het onkruid voor u binnen de perken.  
Gerard Verkuil 
Gev@hotmail.nl 
(06) 18322857 
 

Raadslid Jan Jaap Bouma 
 
Kabelbelasting 
Veel Zeeuwse gemeenten hebben besloten om dit jaar of 
volgend jaar belasting te heffen op de kabels en leidingen, die 
in de gemeentegrond liggen. In de praktijk komt het erop neer, 
dat vooral Delta en Evides te maken krijgen met een extra 
gemeentelijke belasting. Die zal niet direct en rechtstreeks tot 
kostenverhogingen voor de burgers leiden, maar uiteindelijk is 
dat wel de verwachting. Zitten gemeenten te wachten op een 
extra belasting? Hoe staat de ChristenUnie daarin? In Goes zijn 
we met tegenzin akkoord gegaan; niet heffen leidt uiteindelijk 
namelijk wel tot kostenverhogingen voor de burgers (tot 
ongeveer € 20 per jaar is de verwachting) en de gemeenten 
zoeken naar financiële ruimte. Niet heffen brengt wel de 
nadelen, niet de voordelen. Het feit dat Delta gestopt is met 
het uitkeren van dividend, helpt daar niet aan. Kabelbelasting: 
een belasting die niemand wil hebben, maar geen gemeente 
zonder kan. Overigens werkt de landelijke overheid aan het 
beëindigen van deze mogelijk tot belasting heffen, en alles 
bleef zoals het was… 
Met vriendelijke groet, 
 
Jan Jaap Bouma 
(06) 29352256 
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